
Protokół Nr V/XXI/16 
 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 26 sierpnia 2016 r. 
 

Ad.1. 
 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki dokonał otwarcia obrad.  
Na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 11.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  
Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. Uwag nie było więc radni w głosowaniu 
jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek obrad wraz z zgłoszonymi propozycjami: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie prawomocności obrad, 
- przedstawienie porządku obrad, 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Ślubowanie radnej Danuty Milewczyk. 
3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
4. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 

wejherowskiego na 2016 rok - druk nr  218/16. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2016-2019 - druk nr 219/16. 
7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Luzino - druk nr 217A/16. 
8.  Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości - druk nr  

215/16. 
9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości - druk nr  

216/16. 
10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania Gminie Linia 

zarządzania drogami powiatowymi - druk nr 220/16. 
11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Wejherowskiego - druk nr 201A/16. 
12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej 

- druk nr 221/16. 
13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji Edukacji - 

druk nr  222/16. 
14. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
15. Interpelacje i zapytania radnych.  
16. Wnioski i oświadczenia radnych. 
17. Zamknięcie sesji.  

 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu  

z XX Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego V kadencji z dnia 17 czerwca 2016 roku. Uwag 
nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół przyjęto jednomyślnie. 
 
 



Ad.2.  
Radna Danuta Mielewczyk złożyła ślubowanie o następującej treści:  
„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 
strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności 
Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i 
innych praw Rzeczypospolitej Polskiej. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 
Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w okresie między sesjami wziął udział 
w Dniu Internowanego w Strzebielinku. 
 
Ad.4. 

Sprawozdanie z prac Zarządu stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Pani Starosta powiedziała, że odbył się konwent Powiatu Wejherowskiego i Puckiego 

z udziałem władz Miasta Gdynia a także z parlamentarzystów z terenu gdańsko- gdyńskiego. 
Dyskusje dotyczyły: budowy obwodnicy trójmiejskiej OPAT, budowy linii kolejowej a także 
wykorzystania potencjału Zatoki Puckiej.   

Ponadto podczas pierwszego posiedzenia Rady Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki 
Kaszubsko Pomorskiej w Wejherowie wybrano Przewodniczącego – pana prof. Edmunda 
Wittbrodta.  

Pani Starosta powiedziała, że ze względu na to, iż na terenie naszego powiatu 
przebywała młodzież przygotowująca się do Światowych Dni Młodzieży, odbyły się 
posiedzenia Zespołu Zarządzania Kryzysowego dot. bezpieczeństwa.  

Następnie powiedziała, że podczas wakacji odbyły się remonty następujących dróg: 
- Niepoczołowice – Kamienica Królewska  
- Kostkowo – Rybno 
- Gniewowo – Zbychowo 
- Jeleńska Huta – Kowalewo 

Pani Starosta poinformowała, że została podpisana umowa z Marszałkiem 
Województwa w sprawie dofinansowania budowy książnicy prof. Gerarda Labudy. 
Podpisano również dokumenty dot. programu „Zdolni z Pomorza” a także dokumenty dot. 
programu „Aktywizacji społeczno – zawodowej w Powiecie Wejherowskim”. Został też 
złożony projekt zintegrowany – „Rozwój publiczny szkolnictwa zawodowego w Powiecie 
Wejherowskim poprzez wzrost jakości edukacji zawodowej oraz rozbudowę i dostosowanie 
infrastruktury ponadgimnazjalnej szkół zawodowych w ramach przedsięwzięcia 
strategicznego – kształtowanie sieci ponadgimnazjalnej szkół zawodowych uwzględniającej 
potrzeby subregionalnego i regionalnego rynku pracy”. Projekt został już pozytywnie 
zaopiniowany pod względem formalnym. W niedługim czasie nastąpi podpisanie umów.  
 W okresie wakacji zostały wykonane remonty w szkołach i placówkach na łączną 
kwotę około 3 mln. zł.  

Na zakończenie pani Starosta powiedziała, że bardzo dobrze przebiegła w naszym 
powiecie rekrutacja do szkół ponadgimnazjalnych. W stosunku do poprzedniego roku liczba 
uczniów wzrosła o 150 osób.  

Ponadto pani Starosta powiedziała, że odbyły się dwa konkursy na stanowisko 
dyrektora. W drodze konkursu wybrano nowego dyrektora ZSP Nr 2 w Redzie – panią Halinę 
Filińską. Natomiast w konkursie na Dyrektora ZSP Nr 3 w Wejherowie wybrano pana 
Wojciecha Rogockiego. Ponadto pani Bożenie Conradi Dyrektorowi ZSP Nr 1 w Wejherowie 
bez konkursu został przedłużony czas powierzenia obowiązków dyrektora na kolejne dwa 
lata. Dyrektorom wręczono akty powołania i pani Starosta wraz z Przewodniczącym Rady 
złożyli gratulacje. Dyrektorzy podziękowali i zadeklarowali sumienną i rzetelną pracę.  



Ad.5. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 

wejherowskiego na 2016 rok - druk nr  218/16 przedstawiła pani Joanna Wojciechowska 
Skarbnik Powiatu. Ponadto przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały:  
- zwiększenia planu dochodów i wydatków w rozdziale 80130 o kwotę 75.000,-zł z 
przeznaczeniem na utworzenie Powiatowego Ośrodka wspierania rozwoju zawodowego 
przyszłych pracowników pierwszej elektrowni jądrowej, 
- zmniejszenia rezerwy ogólnej o kwotę 5.000,-zł (środki te przenosi się do rozdziału 92105), 
- zwiększenia planu wydatków w rozdziale 92105 o kwotę 5.000,-zł z przeznaczeniem na 
pomoc finansową dla Gminy Luzino przeznaczoną na budowę pomnika prof. Gerarda 
Labudy. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  

że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. Również pan Władysław 
Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 
Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej powiatu wejherowskiego na lata 2016-2019 - druk nr 219/16 przedstawiła pani 
Joanna Wojciechowska Skarbnik Powiatu.   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  

że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie.  
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad.7 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Luzino - druk nr 217A/16 przedstawił pan Jacek Thiel Etatowy Członek 
Zarządu i zaproponował autopoprawkę Zarząd Powiatu polegającą na zmianie zapisu p-tu 1 w 
§2, punkt ten otrzymał brzmienie:  
„Pomoc finansowa, o której mowa w § 1 zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze 
środków budżetu Powiatu Wejherowskiego na 2016 r., na budowę pomnika profesora 
Gerarda Labudy, Honorowego Obywatela Powiatu Wejherowskiego.” 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  

że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. Również pani Jolanta Król 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Turystyki poinformowała, że komisja 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.8. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości - 

druk nr  215/16 przedstawił pan Witold Reclaf Wicestarosta.   
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  

że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. Również pan Władysław 
Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 



Ad.9. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nabycia nieruchomości - 

druk nr  216/16 przedstawił pan Witold Reclaf Wicestarosta.   
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Pani Ewa Daleka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała,  

że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. Również pan Władysław 
Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.10. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przekazania Gminie Linia 

zarządzania drogami powiatowymi - druk nr 220/16 przedstawił pan Witold Reclaf 
Wicestarosta.   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Pan Władysław Hirsch Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.11. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Wejherowskiego - druk nr 201A/16 
przedstawił pan Jacek Thiel Etatowy Członek Zarządu. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Pani Łucja Słowikowska Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  

i Prorodzinnej poinformował, że komisja zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.12. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji 

Rewizyjnej - druk nr 221/16 przedstawił Przewodniczący Rady.   
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 
 

Ad.13. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany składu Komisji 

Edukacji - druk nr 222/16 przedstawił Przewodniczący Rady.   
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
W głosowaniu uchwała została przyjęta jednomyślnie. 

 
Ad. 14. 

W dyskusji nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami radny Władysław 
Hirsch zapytał czy na wspólnym konwencie była mowa o liniach kolejowych – Sierakowice 
– Lębork i Wejherowo – Orle. Pani Starosta wyjaśniła, że było to spotkanie, na którym nie 
poruszono tematu naszych lokalnych linii kolejowych. Poinformowano obecnych na jakim 
etapie są prace dot. OPAT a także m.in. o rozbudowie oraz modernizacji systemu 
kolejowego aglomeracji trójmiejskiej i nowych przystankach w Redzie, ważnym tematem 
było też zagospodarowanie Zatoki Puckiej i Gdańskiej.  

Na pytanie radnego Józefa Reszke czy jest przewidziane wsparcie Marszałka, pani 
Starosta odpowiedziała, że nie było mowy o środkach finansowych.  

 



Ad. 15. 
Radny Józef Reszke powiedział, że powitano nowych dyrektorów szkół, a nie została 

wyjaśniona sprawa konkursu na dyrektora ZSP Nr 2 w Rumi. Pani Halina Filińska w swojej 
koncepcji funkcjonowania szkoły przedstawiła nieprawdziwe informacje dot. 
dotychczasowego działania szkoły. Najbardziej oburzające jest stwierdzenie dot. niskiego 
statusu społeczno – ekonomicznego uczniów. Radny zastanawiał się dlaczego w konkursie  
z ramienia Zarządu Powiatu wszyscy członkowie Komisji konkursowej byli z PiSu. Etatowy 
członek Zarządu Powiatu pan Wojciech Rybakowski stwierdził, że poza reprezentacją 
Zarządu Powiatu byli też inni członkowie i na dyrektora wybrano panią Filińską.  

Przewodniczący Rady Powiatu dodał, że Rada Rodziców chciała umówić się na 
spotkanie, ale zrezygnowała.  

Radny Reszke zastanawiał się czy pismo Rady Pedagogicznej nie powinno być 
potraktowane jako skarga.  

 
 

Ad. 16. 
Radny Krzysztof Bober podziękował Zarządowi Powiatu za przygotowanie a Radzie 

Powiatu za przyjęcie uchwały dot. dofinansowania budowy pomnika prof. G. Labudy.  
 Ustalono, że następna sesja odbędzie się 13.09.2016r. o godz. 8.30. 
 
 
Ad. 17. 

Przewodniczący Rady pan Ryszard Czarnecki dokonał zamknięcia  
XXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego o godz. . 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności Radnych na XXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

V kadencji. 
2. Lista zaproszonych gości na XXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

V kadencji. 
3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 
 

 
 
   Posiedzeniu przewodniczył: 

Przewodniczący Rady Powiatu 
 

Protokołowała: Hanna Bulman     Ryszard Czarnecki 


